
Referat fra Bestyrelsesmøde, tirsdag den 04.09.2018 

 

Tilstede var:  

Formand Gerda Pedersen, 59A 

Næstformand Ulla Koustrup, 61 

Kasserer: Jan Figge, 75 

Sekretær Heike Carlsen, 73A 

Inspektør Lis Rasmussen, 93 

Gæst: Jesper Rosenlund 

 

Dagsorden: 

 

1. Indsendelse af forslag til NBV – nyt fra Jesper 

2. Godkendelse af sidste referat 

3. Sidste nyt 

4. Økonomi, herunder tilbud på reparation af garagerne og påtænkte fliser langs gavlene, evt. indkøb 

af ekstra køleskab til Fælleskælderen. 

5. Vedligeholdelse af de grønne områder og garager som mangler at blive malet. 

6. Forslag fra to beboere omkring nedgangen til fælleskælder og underjordisk affaldssystem. 

7. Evt. herunder næste møde 

 

Jesper berettede sidste nyt vedr. overdragelse af opgaver til Vængernes Beboerlaug. Vi afventer stadig 

indkaldelse til møde med Haderslev Kommune. Vi har ledt i gamle arkiver og der fundet dokumenter som 

Gerda tager med på næste bestyrelsesmøde i den store forening med henvisning til tinglyst medlemspligt.  

Samtidig opfordres alle fra Rønhaven til at tage med til den store forenings generalforsamling den 11.10 

 

Sidste Referat godkendt. 

 

Sidste nyt: 

Vi har fået bevilget nye gynger og faldfliser fra den store forening til næste år samt opretning af fliser ved 

grus parkeringspladsen og ved legehuset. 

P pladsen ved Søndre Torv er blevet revet og udjævnet, betalt af den store forening. 

Ekstra nøgler – hvis beboere har mistet en nøgle, betales ny nøgle af beboerne/ejerne selv. 

Stor TAK til festudvalget og hjælpere for en flot fest. 



 

 

Info til naboer – Når der holdes fest i Rønhaven – Sendes af Festudvalget. 

Ladegårdsparken har informeret, at de nu har købt en HJERTESTARTER. 

Der købes køleskab til Fælleskælder, til brug af lejere af lokale – Jan Figge køber 

Carporte – der indhentes et tilbud mere, pga. stor prisforskel og usikkerhed omkring omfang af reparation. 

Den store forening slår græsset ud mod stikvejen fra 2019f – MEN vi skal selv slå det sidste stykke ind til 

mur/plankeværk. 

Der er stadig ejere som ikke har betalt kontingent til Rønhaven. 

Der vil blive samlet et arbejdshold af Erling til vedligeholdelse af grønt område ved nedgang til 

Fælleskælder. 

Der undersøges mulighed for etablering af underjordisk affaldssystem. 

Efterårsrengøring deles op i 2 hold/2 datoer. Til fjernelse af ukrudt ml. fliser ud til stikvej, malerarbejde og 

fjerne ukrudt ved frugttræer. 

Næste bestyrelsesmøde 14.01.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


